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PROTOKÓŁ nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytego 28 maja 2024 r. o godzinie 9:00 w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie 

Dnia 28 maja 2024 r. o godzinie 9:00 w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie (sala nr 20) rozpoczęło się 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rogoźnie (dalej „Komisja”). 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Pan Adam Nadolny, który przywitał zebranych 

radnych i gości, oraz stwierdził quorum, tj. stwierdził, że na 4 członków Komisji obecnych jest 4 radnych. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości na posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie skargi  

5. Rozpatrzenie petycji  

6. Wolne glosy, wnioski i komunikaty. 

7. Zakończenie. 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty – jednogłośnie po wykreśleniu pkt 3 tj. Przyjęcie protokołu z 

poprzedniego posiedzenia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie skargi  

4. Rozpatrzenie petycji  

5. Wolne glosy, wnioski i komunikaty. 

6. Zakończenie. 

Ad. 3 Rozpatrzenie skargi  

Pan Przewodniczący KSWiP poprosił pana Sekretarza o przybliżenie treści skargi. 
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Skarga wniesiona została 17 maja 2024 roku w sprawie braku załatwienia wniosku dotyczącego 

ustawienia znaku postoju po jednej stronie ul. Wojska Polskiego w Rogoźnie na odcinku od 

skrętu na ul. Garbacką do skrętu na ul. Dworcową. 

Pani kierownik Dorota Ślachciak wskazała, że w wydziale jest dwóch drogowców, z czego jeden przez 

pewien czas przebywał na urlopie, w tym samym czasie rozpoczęły się prace związane z równaniem 

dróg, obcinką krzewów i poboczy, jak również prace związane z rozpatrzeniem kilkunastu przetargów. 

Pan radny Krzysztof Ostrowski powiedział, że żadne tłumaczenie nie usprawiedliwia spóźnienia w tej 

sprawie i należy trzymać się wyznaczonych reguł, wg których funkcjonuje samorząd. 

Pan radny Roman Kinach zwrócił jednak uwagę, że nie jest to celowe działanie pracownika, a jedynie 

opóźnienie wynikające z natłoku obowiązków. Ponadto radny Kinach odniósł się do sprawy tłumacząc, 

że możliwość powstania na tym odcinku przy działkach parkingu będzie bardzo trudne, ponieważ koszt 

operatu wodno – prawnego to kilkadziesiąt tys zł, do tego sama inwestycja – koszt podobny. 

Pani kierownik dodała, że na tym odcinku odbywał się remont z dofinansowania, jednak nie było takiej 

możliwości aby przy okazji wykonać parking. Ponadto temat ten został poruszony na ostatniej sesji 

przez pana radnego Macieja Kutkę, który zaproponował wykonanie tam chodnika kosztem rowu. Na 

posiedzeniu komisji pani Ślachciak odniosła się do tego pomysłu informując, że taki pomysł nie wchodzi 

w grę, ponieważ zaczną się podtopienia i inne problemy. Pan Rafał Szymański dodał, że ogródki 

posiadają osoby starsze, które chcą zaparkować jak najbliżej. 

W konsekwencji powyższej dyskusji członkowie komisji uznali skargę za bezzasadną (jednogłośnie). 

 

Ad. 4 Rozpatrzenie petycji. 

Przewodniczący Adam Nadolny poinformował członków komisji, że wniesiona petycja dotyczy 

wybudowania chodnika wzdłuż ul. Boguniewskiej, która jest w zarządzie Powiatu Obornickiego, 

dlatego jego zdaniem petycja powinna zostać skierowana wg właściwości. 

Pan radny Ostrowski dodał, że należy wspomnieć o tym, że gmina jest otwarta na współpracę z 

powiatem w celu realizacji inwestycji. 

Radni jednogłośnie przyjęli stanowisko o przekazaniu petycji do Powiatu Obornickiego. 

 

Ad. 5 Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 

Brak. 

 

Ad. 6. Zakończenie. 

W tym miejscu Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

Posiedzenie Komisji zakończono o godzinie 09:20. 

Protokołowała Anna Mazur 


